
Årsmöte KFUM Örebro Frisbee
- gällande verksamhetsåret 2022

Datum: 2023-02-27
Tid: kl 18.30
Plats: Tegelbruket

1 Mötet öppnas av styrelsens ordförande och röstlängden fastställs.
8 st medlemmar finns närvarande.

2 Årsstämman finner att årsmötet utlysts enligt stadgarna.

3 Föredragningslista behöver ej fastställas.

4 a/ Stefan Angergård väljs till mötesordförande.
b/ Calle Wiberg väljs till sekreterare.
c/ Till justeringsmän väljs Per Sjögren och Daniel Storm.

5 Ultimatens, Discgolfens och Styrelsens verksamhetsberättelser gås igenom kort. Det har
noterats ett felaktigt årtal i inledningen av discgolfdelen. Per Sjögren önskar efternamn på
personer i kommande verksamhetsberättelser.

Anton Lööf redogör för styrelsens arbete under 2022.

6 Emil Norlin går igenom styrelsens ekonomiska berättelse. En liten tillbakagång har setts
gällande tävlingsaktiviteter. Vi har under 2022 arrangerat SM-tävlingar både i discgolf (lag-
SM) och ultimate. Medlemsantalet ökade under året till 470 st. Det har investerats i
utrustning, ffa till tees i Brickeberg. Resultatet för året slutar på ca - 41200 kr. Egentligen något
mindre då vi i början på 2023 fick in ett bidrag på 30000 kr.

Emil går igenom resultaträkningen och informerar om de olika punkterna. Bl a har
discförsäljningen ökat igen. Under året har försök gjorts att sälja av de klassiska
Swedbankfonderna. Emil går därefter igenom planerade budgeten för 2023 och tankarna bakom
siffrorna. I punkten förbundsavgift ingår medlemskap i förbund samt i KFUM Sverige.

Stefan A påpekar att vi i 2022 arrangerade fler tävlingar än normalt (flera SM, Kung Bore)
och att det kan bli mindre tävlingsintäkter under 2023. Per S undrar över varför mindre

budgeterats för banskötseln kommande år. Emil informerar om att det högre beloppet under
2022 bl a berodde på inköp av material till tees i Brickeberg.

Huvudföreningen vill inte att vi ska gå med vinst år efter år. Överskott ska investeras
fortlöpande i verksamheten. Stefan A påpekar att det är bra att ha tillgångar. Det underlättar då
man ej behöver ligga ute med pengar vid inköp av tex discar och klubbkläder.

7 Revisor Stefan Angergård har gått igenom den ekonomiska verksamhetsberättelsen. Han
föreslår att årsstämman godkänner resultat- och balansräkningen och att styrelsen beviljas
ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2022.

8 Stämman beslutar att ge styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022.

9 Fastställande av medlemsavgifter. Diskussion gällande ev höjning av avgifterna till 2024. Vi
betalar medlemsskap till KFUM Sverige, en avgift som höjdes 2022. Under fjolåret betalade
vi 40 kr/medlem till KFUM Sverige. Vi funderar på att koppla på en faktureringstjänst via
laget.se för att underlätta kassörens jobb. Denna kostar 19 kr/medlem. Medlemsavgiften i
KFUM Örebro Frisbee har under många år varit 50 kr/år.
Efter diskussion och röstning beslutar årsstämman att inför 2024 höja medlemsavgiften till



60 kr/år. Livstidsmedlemskapet kostar fortsatt 5000 kr.

10 Val av förtroendevalda. Valberedningens förslag till kassör är Daniel Storm. Han väljs in
som kassör på 2 år. Till posterna som styrelseledamöter förslår valberedningen de sittande
Erika Nilsson och Jonas Pärtma. Dessa omväljs på 1 år. Valberedningens förslag till revisor,
Stefan Angergård, väljs även han om på 1 år. Under stämman väljs också Per Sjögren till
revisorssuppleant på 1 år.

Valberedningen föreslås sitta kvar. I den ingår Alva Angergård (sammankallande), Anders
Botvidsson samt Morgan Elvinsson.

11 Det har ej inkommit några motioner eller propositioner att behandla.

12 Anton Lööf går igenom huvudföreningens samarbetsavtal med grenföreningarna.

13 Övriga frågor

− Stefan Angergård önskar att beachultimateplan tas upp för diskussion på kommande
styrelsemöte.

14 Ordförande avslutar årsstämman.

______________________________ ______________________________

Stefan Angergård Calle Wiberg
mötesordförande sekreterare

______________________________ _____________________________

Daniel Storm Per Sjögren
justeringsman justeringsman


